

presented by the Chairman for the period April 1, 1986 to March 31, 1987; and that the Chairman be instructed to present the said budget to the Liaison Committee for review and for approval by the Board of Internal Economy.

Michael Francino made a statement, and with the other witnesses, answered questions.

At 7:46 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, APRIL 16, 1986

(3)

The Standing Committee on External Affairs and International Trade met at 6:15 o'clock p.m., this day, the Chairman, William Winegard, presiding.

Members of the Committee present: Bob Corbett, Benno Friesen, Bill Lesick, William Winegard.

Acting Members present: David Berger for Donald Johnston, Ken James for Nic Leblanc, Alex Kindy for John Reimer.

Other Member present: Sheila Finestone.

In attendance: Roger Hill, Research Advisor.

Witnesses: From the Canadian Conference of the Arts: Brian Anthony, National Director. *From the Association of Universities and Colleges of Canada:* Gail Larose, Director, International Relations and Scholarship Administration.

The Order of Reference dated Thursday, February 27, 1986 being read as follows:

ORDERED,—That External Affairs Votes 1, 5, 10, L15, 20, 25, 30, 35, 40, L45, L50, 55, 60 and 65 for the fiscal year ending March 31, 1987, be referred to the Standing Committee on External Affairs and International Trade.

The Chairman called Votes 1, 5, 10, L15 and 20 under External Affairs.

Brian Anthony made a statement and answered questions.

Gail Larose made a statement and answered questions.

At 8:05 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

le budget de 812,241\$ que propose le président pour la période allant du 1^{er} avril 1986 au 31 mars 1987; et que celui-ci reçoive instruction de présenter ledit budget au Comité de liaison pour qu'il le soumette à l'approbation du Comité d'économie interne.

Michael Francino fait une déclaration, puis lui-même et les autres témoins répondent aux questions.

A 19 h 46, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 16 AVRIL 1986

(3)

Le Comité permanent des affaires étrangères et du commerce extérieur se réunit, aujourd'hui à 18 h 15, sous la présidence de William Winegard, (*président*).

Membres du Comité présents: Bob Corbett, Benno Friesen, Bill Lesick, William Winegard.

Membres suppléants présents: David Berger remplace Donald Johnston; Ken James remplace Nic Leblanc; Alex Kindy remplace John Reimer.

Autre député présent: Sheila Finestone.

Aussi présent: Roger Hill, conseiller en matière de recherche.

Témoins: De la Conférence canadienne des arts: Brian Anthony, directeur général. *De l'Association des universités et collèges du Canada:* Gail Larose, directrice, Relations internationales et administration des bourses d'études.

Lecture de l'ordre de renvoi du jeudi 27 février 1986 est donnée en ces termes:

IL EST ORDONNÉ,—Que les crédits 1, 5, 10, L15, 20, 25, 30, 35, 40, L45, 50, 55, 60 et 65, Affaires extérieures, pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 1987, soient déferés au Comité permanent des affaires étrangères et du commerce extérieur.

Le président met en délibération les crédits 1, 5, 10, L15 et 20 inscrits sous la rubrique Affaires extérieures.

Brian Anthony fait une déclaration et répond aux questions.

Gail Larose fait une déclaration et répond aux questions.

A 20 h 05, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Maija Adamsons

Clerk of the Committee